
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 

 
Styrelsemöte  
Datum: 2022-12-13 kl 17.30 
 
Plats: Google meet/BAIK-stugan 
 
Närvarande: Peter Fredriksson (Google meet)  

Emil Edberg 
Maria Magnusson 
Tomas Wennström (Google meet)  
Niklas Wennström (Google meet) 
Samuel Kjellqvist (Google meet)  
Magnus Chröisty 

 
Ej närvarande: 
 
 

 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Godkännande av dagordning 
 

o Rapporter  
o Vad ingår i kontraktet för våra ryska spelare 
o Borås bandys framtid  
o Övriga frågor 
o Nästa möte  
o  Mötet avslutas 

 
o Genomgång av protokoll från senaste mötet 

 
o Rapporter 

 
o Ekonomi 

 
Kalkylen justerad och ser fortsatt positivt ut. 
Många partners har betalt in sina belopp vilket är positivt. 
Assemblin och Sparbanken Sjuhärad fakturerade. 
Kalkyl för kostnad för våra ryska spelare gjord. 

 
o Sport/senior 

 
Matcher och träningar är igång och truppen är utökad med två 
stycken spelare. 
Bra uppslutning på träningarna.  
Match långt bort på söndag 18/12 och offerter för buss är framtagen men 
det blir för dyrt. Förslag om att hyra minibuss ihop med två bilar är 
planen för denna resa. 



 

o Ungdom  
Första skridskokul för säsongen var i lördags 10/12. 
Över 60 barn deltog - SUCCÈ!!  
Omklädningsrum nr 6 kommer fortsättningsvis användas 
under skridskokul.  
U-laget har spelat sin första match där det tyvärr blev förlust, 
men ungdomarna tyckte det var roligt ändå.  
En person till behövs bakom isen då Micke som hjälpte till sist inte 
kan vara med varje lördag.  
Vi är anmälda för idrottsskolan v3-6 nästa år. Tider för detta är 17.30-
18.30.  
Ribborna för att göra målen mindre är hittade och en bra plats för 
dessa behövs. 

 

Borås Bandy kommer få ca 15.000kr för den tid vi lägger ned kring 
aktiviteter under jullovet. 

 

Stor satsning ihop med Fritidsbanken kommer ske, där Borås Bandy ska 
låna ut skridskor etc. Vi som förening erhåller inte några pengar för detta. 
Viktigt att vi gör detta för att fortsätta marknadsföra oss som förening.  
Börjar 16/12. 

 

 

o  Marknad 

 

Magnus och Samuel har kontinuerliga avstämningar för att stämma av 
att partners betalar som avtalat.  
Intäktsposter i budgeten finns och diskussioner kring detta 
pågår. Fiket och entrén är igång vid matcher.  
Viktigt att fortsatt tänka på våra kostnader framåt.  
Planerat lotteri i budgeten kommer inte att verkställas, men skyltplatser 
på Boda bedöms täcka upp för detta istället. 

 
 
 

 

o Vad ingår i kontraktet för våra ryska spelare 
 

Exakt vad som gäller för detta behöver dokumenteras.  
Vad ska räknas av och inte behöver vara tydligt för båda 

parter. De kostar idag 18400/st varje per månad. 

 
Ska ryssarna få pengar för att betala maten själva eller inte – att beslutas. 

 

Niklas och Samuel tar fram tydliga dokument om vad som gäller som 
visar vad som är överenskommet. 



o Borås Bandys framtid 
 

Tomas har möte med kommunen på torsdag, därefter tar styrelsen beslut om 
hur och när vi kontaktar kommunen i frågan.  
Tomas kommer lyfta frågan kring alternativ yta för en hall – här önskar vi svar 
behövs omgående från Kommunen för att kunna planera för föreningens 
framtid och verksamhet. 

 

 

o Övriga frågor 
o Skridskoslipning Pro-Sharp – kontakt behöver tas igen.  
o Kiosk/Hamburgare/skridskoslipning under allmänhetens åkning på 

Boda. Beslut om att prova och datum för detta tas fram omgående.  
o Inbjudningar till matcher – Maria försöker få kontakt med Magnus 

Andreasson för att få tag i mailadresser för detta. 
  

o Firmateckning – Förslag om att ha en tredje firmatecknare önskas 
för att underlätta för klubben.  
Styrelsen beslutar att även Emil Edberg (19920318-3851) väljs in som 
firmatecknare.  
Firmatecknare är nu Samuel Kjellqvist (19961003-8292),            
Peter Fredriksson (19750303-5672) och Emil Edberg (19920318-
3851), två i förening. 
  

o Polisförhör har skett kring bedrägeriet Borås Bandy utsattes för. 
o    Utskick från Kakservice till barn för Skridskokul har gjorts 

 
 

 

o Nästa möte 
 

12/1 kl 17.30 BAIK-stugan 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Vid protokollet Justeras  

………………………… …………………………. 
Maria Magnusson Peter Fredriksson   


